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Zápis z jednání Rady školy dne 23.9.2024 

 

Jednání se uskutečnilo v prostorách SŠ EDUCHEM, a.s. 

Přítomni: Mgr. Drtil, Ing. Šejstalová, Bc. Žielinský, Bc. Prošek, Bc. Jirkovská, Veronika Turazová, Jan 

Gergel (IT4A), Kateřina Čačková (ACH3)  

Omluveni: Ing. Pelešková 

Hosté: Mgr. Kripnerová, Ing. Prošková, Veronika Krausová 

Jednání Rady školy se zúčastnilo 8 členů, jednání bylo tedy usnášeníschopné.  

 

Program:  

1. Předseda Rady školy přivítal přítomné a zahájil jednání v 13:00 hod. 

2. Informace k maturitním zkouškám a k závěrečným zkouškám byly přesunuty do bodu 3.  

3. Paní ředitelka okomentovala Výroční zprávu za školní rok 2023 / 2024. Během minulého 

školního roku u nás studovalo 423 žáků. Zde jsme opět spatřili nárůst počtu žáků. Dále se rozšířil i 

pedagogický sbor. Rada školy se sešla 2 krát za rok dle zákona. Ve škole fungoval školní parlament. 

Máme 2 výchovné poradce, metodika prevence a kariérního poradce. Většina pedagogů je 

kvalifikována, u některých kolegů dochází ještě k doplnění pedagogického vzdělání. U maturitních 

zkoušek byla úspěšnost necelých 96%. U závěrečných zkoušek byla úspěšnost 100%. Většina 

kolegů absolvovala doplňkové vzdělávání. Pro nadané žáky byla opět připravena motivační 

stipendia. Od Unipetrolu, ORLEN servisu a zřizovatele bylo vyplaceno cca 624 tisíc Kč. I zde 

spatřujeme nárůst počtu úspěšných žáků. V rámci přijímacího řízení bylo do 1. ročníků přijato 143 

nových žáků. V současné době je počet žáků studujících na naši škole 459. Opět spatřujeme nárůst. 

Během školního roku jsme se zúčastnili mnoha exkurzí, zájezdů a výletů. Dále se nám velice daří ve 

sportovních akcích, často obsazujeme první příčky. Zaměstnanci a žáci se podílí na prezentaci 

školy. K 1.9.2025 změna RVP a následně ŠVP. Změna je již připravena, ŠVP se finalizují. Škola se 

také zapojuje do projektové činnosti. Nově je otevřený obor elektrikář a chemik operátor – 

dálkové studium. Obecně lze tedy konstatovat, že se škole daří naplňovat své cíle a vize. Předseda 

nechal hlasovat o schválení výroční zprávy. 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel. Výroční zpráva byla 

schválena.  

 

http://www.educhem.cz/
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4. Členové Rady byli seznámeni se Školním řádem. Školní řád zůstal prakticky nezměněný, byl 

pouze doplněn o bod, že ve škole platí zákaz dobíjení telefonů vzhledem k bezpečnosti pracovišť. 

Předseda nechal hlasovat o schválení školního řádu. 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Školní řád byl 

schválen.  

5. V bodě obecné informace informoval předseda o chystaných exkurzích. I letos je naplánováno 

plno exkurzí a výletů. Např. exkurze na letiště Václava Havla, Škoda Mladá Boleslav, lékárna Dr. 

Max, ČNB, Poslanecká sněmovna, historické a literární památky v Praze, Terezín apod. Dále se 

připravují prezentace školy na výstavách, dny otevřených dveří, aj. Děkujeme též partnerům školy 

za pomoc při těchto akcích. Bc. Prošek informoval o nové učebně na Meziboří. Dále také o 

připravovaném IT hubu na pracovišti Most. Termín dokončení je plánován na leden 2025. Zde 

dochází k mírnému zpoždění, viz. dodavatelé. Školní jídelny fungují bez problémů, dále jsou na 

pracovišti Most nové šatny a skříňky. Byla také zrekonstruována tělocvična. I nadále probíhají 

v Mostě modernizační práce na celé budově.  

6. V diskuzi se žák Gergel dotazoval na možnost parkování u školy. Bohužel nejsme schopni zajistit 

parkování i pro žáky. Tento problém diskutován i na Meziboří. Členka rady Ing. Šejstalová požádala 

o navýšení kapacity parkování na Meziboří, např. ve spolupráci s majitelem budovy a parkoviště 

pod školou. Pan majitel bohužel nemůže zajistit parkování, nicméně nabídnul možnost parkovat 

vedle jejich parkoviště. 4 parkovací místa jsou tedy vyhrazena pro zaměstnance SŠ EDUCHEM - 

pracoviště Meziboří. Žákyně Čačková se dotazovala na možnost navýšení počtu autobusových 

spojů na Meziboří. V ranní špičce někteří žáci nemohou nastoupit do autobusu, jelikož je plný. 

DPML již loni přidal do jízdního řádu ráno jeden autobus, uvidíme během října, zdali se situace 

uklidní, popř. bude vyvoláno jednání s DPML o přidání spoje. Žáci si též stěžovali na občasný 

nepořádek na toaletách, zde apel na všechny, aby došlo k nápravě. Bc. Žielinský informoval o koupi 

nových stolů na stolní tenis. Na pracovišti v Mostě vznikne kroužek a následně vznikne i školní tým. 

Bc. Jirkovská požádala o součinnost s termíny různých výstav a prezentací, aby ORLEN Unipetrol 

mohl opět pomoci. Bc. Prošek informoval, že ceny obědů zůstávají prakticky stejné. 

7. V závěru poděkoval předseda Rady školy všem přítomným za účast. Další jednání Rady školy je 

plánováno na konec května 2025. Jednání se pravděpodobně uskuteční na pobočce Most.  

 

V Meziboří dne 30.9.2024 

 

Mgr. Bc. Marek Drtil 

Předseda Rady školy 
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